

2012年5月17日开业的“东京皇宫酒店”位于千代田区丸之内1-1-1，地理位置优越。从酒店房间内放眼望去，皇居外苑的满目绿意一览无余。该酒店是由有着50多年历史的老酒店翻建而成的，新老酒店都是由一栋酒店和一栋办公楼组成。老酒店拥有地上10层建筑物，共389间客房。经过翻建后，在地上23层建筑中共有290间客房。同时，东京皇宫酒店还配备了10间餐厅、宴会厅、酒吧，8个多功能厅，结婚仪式大厅、SPA等设施。

Located in the center of Tokyo at 1-1-1 Marunouchi in Chiyoda-ku, Palace Hotel Tokyo marked its grand opening on May 17, 2012. The floor-to-ceiling windows of the guestrooms deliver a commanding view of the surrounding nature. Reconstructed from the original Palace Hotel with a history of over 50 years, the property consists of two buildings as before - the hotel and the office building. What was formerly a 10-storey building with 389 guestrooms was reborn to have 23-stories with 290 spacious guestrooms. Palace Hotel Tokyo also features 10 restaurants and bars, 8 function rooms, a wedding chapel, an evian SPA and more.





Photo by PALACE HOTEL TOKYO



Photo by PALACE HOTEL TOKYO

豪华房的浴室，设置在房间入口处，浴室内的淋浴间和卫生间相互独立，浴缸设置在起到分割作用的L形玻璃墙后，住客可以一边泡澡一边欣赏窗外和田仓喷泉公园的风景以及周围的无限风光。在L形玻璃墙外侧设置了电动百叶窗，在卧室和洗手间之间也设置有推拉门，这些都可以充分保障住客的个人隐私。

另外，“超豪华间”的洗浴间配备了观景浴缸。由于酒店拥有独特的建筑外形，观景浴缸被别具匠心的设计在最具优势视角的位置上。躺在浴缸中，透过玻璃墙，向阳台外望去，周围美妙的景致尽收眼底，让人不免心旷神怡。

The bathrooms in Deluxe Rooms are set close to the entrance of the room, with independent toilets and shower cubicles. The bathtub and bedroom area are divided by an L-shaped glass wall, which allows guests to look out through the room to the balcony, and to the Wadakura Fountain Park scenery beyond.

Electrically-powered window shades are set up on the L-shaped glass wall, and a sliding door is also equipped between the bathroom and bedroom to ensure privacy when the guest wishes.

Grand Deluxe Rooms feature bathrooms with a separate shower and soaking tub set beside the window, providing views of the gardens outside. Due to the unique curved architectural appearance of the hotel, the bathtub is designed at the position with the best perspective. The panoramic view of the surrounding beautiful scenery that you see as you lie in the bathtub will make you feel relaxed and happy.



Photo by PALACE HOTEL TOKYO



Photo by PALACE HOTEL TOKYO



Photo by TOTO通信



Photo by TOTO通信



Photo by TOTO通信

项目简介		Details	
国家/地区	日本	Country/Area	JAPAN
项目类型	五星级酒店	Category	Hotel *****
开业时间	2012年	Opened	2012
房间数	290间客房	Rooms	290
产品型号		Product number	
坐便器	诺锐斯特D(特殊品)	Toilet	NEOREST D(special type)
浴缸	特殊型整体浴缸、特殊型铸铁浴缸	Bathtub	bathtub(special type)、cast iron bathtub (special type)
龙头	S系列特殊品、壁挂式自动龙头	Faucet	s series special type、wall hanging type sensing faucet
多目的卫生间	特殊型RESTROOM ITEM01	Others	special type RESTROOM ITEM01
		Web	www.palacehoteltokyo.com